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Välkommen till  
fullmäktiges årsmöte! 
 

 

Den 22 april 10.00-12.00 ses vi digitalt på Teams för att genomföra region Mitts fullmäktige. 

Jag hoppas och tror att du som ombud är både redo och känner dig välkommen i vårt  

mötesupplägg. Du som är anmäld som ombud får i detta utskick handlingarna till mötet.  

 

Så här fungerar våra mötestorgskvällar  

På de digitala mötestorgskvällarna kommer du som delegat att ges möjlighet att ställa frågor, 

tycka och tänka kring de beslut som ska behandlas på fullmäktigemötet. Här kan du lägga egna 

yrkanden eller stötta yrkanden som lagts av någon annan. Länk till mötena skickas ut i ett separat 

e-postmeddelande. Välj mellan följande kvällar: 

 

19/4 kl. 17.30-19.00 

Samtliga motioner                

Verksamhetsberättelse 2022  

Valberedningens förslag 

 

 

   

20/4 kl. 17.30-19.00 

Samtliga motioner 

Verksamhetsberättelse 2022 

Valberedningens förslag 

 

 

 

 

Så här kommer fullmäktigemötet att fungera 

 

• Länk till mötet skickas ut i ett separat e-postmeddelande.  

 

• Länk till mötestorgskvällarna skickas ut i ett separat e-postmeddelande 

 

• Se till att koppla upp dig i god tid till mötet (vår inchekning startar redan kl.9.00).  

Du kommer att bli placerad i ett väntrum innan du prickas av och släpps in på mötet. 

 

• Om det blir sluten omröstning så kommer den att ske via ett formulär som läggs upp i 

mötet. För den som inte deltar via egen dator kommer rösten att avläggas via telefon till 

rösträknaren.  

 

 

 

Varmt välkommen! 

Helena Frisk, regionordförande 

Hyresgästföreningen Region Mitt 
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Program 
 

Datum: lördag 22 april 

Plats: Digitalt via videokonferensverktyget Teams 

 

09.00 Incheckningen öppnar 

  

10.00  Årsmötets öppnande 

 Inledning av regionordförande Helena Frisk 

 Årsmötesförhandlingarna startar 

  

12.00 Avslutning  
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Dagordning 
 
 

1. Mötets öppnande  

2. Fastställande av dagordning 

3. Fastställande av röstlängd 

4. Fråga om kallelse till mötet skett på behörigt sätt 

5. Val av mötesordförande och övriga mötesfunktionärer 

a) Val av mötesordförande 

b) Val av mötessekreterare 

c) Val av två protokolljusterare tillika rösträknare 

6. Fastställande av mötesordning för mötet 

7. Regionstyrelsens berättelse och resultaträkning för 2022  

a) Godkännande av regionens berättelse och  

resultaträkning för 2022 

b) Beslut med anledning av vinst eller förlust 

8. Revisorernas berättelse för 2022 

9. Beviljande av ansvarsfrihet för regionstyrelsens ledamöter 

för 2022 

10. Beslut om arvoden till regionstyrelse, revisorer och  

valberedning 

11. Beslut om antal ledamöter och ersättare i regionstyrelsen 

12. Val av ledamöter till regionstyrelsen för två år  

13. Val av revisorer för två år 

14. Val av valberedning 

a) Beslut om antal ledamöter i valberedningen 

b) Val av ledamöter till valberedningen 

15. Behandling av motioner 

a) Motion 1 

b) Motion 2 

c) Motion 3 

d) Motion 4 

e) Motion 5 

 

16. Beslutsuppföljning: Demokratiska former för fullmäktige 

17. Fastställande av nya föreningsområden 

18. Avslutning  
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Röstlängd  
Ombud Förening

  

1 Avesta 

2 Avesta 

3 Hedemora 

4 Hedemora 

5 Borlänge, Gagnef, Säter 

6 Borlänge, Gagnef, Säter 

7 Borlänge, Gagnef, Säter 

8 Borlänge, Gagnef, Säter 

9 Borlänge, Gagnef, Säter 

10 Falun 

11 Falun 

12 Falun 

13 Falun 

14 Falun 

15 Ludvika 

16 Ludvika 

17 Ludvika 

18 Smedjebacken 

19 Siljansbygden 

20 Siljansbygden 

21 Siljansbygden 

22 Siljansbygden 

23 Siljansbygden 

24 Västerdalarna 

25 Flen 

26 Flen 

27 Flen 

28 Katrineholm Vingåker 

29 Katrineholm Vingåker 

30 Katrineholm Vingåker 

31 Katrineholm Vingåker 

32 Katrineholm Vingåker 

33 Östra Sörmland 

34 Östra Sörmland 

35 Östra Sörmland 

36 Östra Sörmland 

37 Östra Sörmland 

38 Östra Sörmland 

39 Strängnäs 

40 Strängnäs 

41 Strängnäs 

42 Strängnäs 

43 Strängnäs 

44 Eskilstuna 

45 Eskilstuna 

46 Eskilstuna 

47 Eskilstuna 

48 Eskilstuna 

49 Eskilstuna 

50 Eskilstuna 

51 Arvika 

52 Arvika 

53 Arvika 

54 Arvika 

55 Filipstad, Storfors 

56 Filipstad, Storfors 

57 Hagfors, Torsby, Sunne 

58 Hagfors, Torsby, Sunne 

59 Hagfors, Torsby, Sunne 

60 Kristinehamn 

61 Kristinehamn 

62 Kristinehamn 

63 Eda 

64 Årjäng, Säffle 

65 Årjäng, Säffle 

66 Årjäng, Säffle 

67 

Munkfors, Forshaga, 

Deje 

68 

Munkfors, Forshaga, 

Deje 

69 Karlstad 

70 Karlstad 

71 Karlstad 

72 Karlstad 

73 Karlstad 

74 Karlstad 

75 Karlstad 

76 Hallsberg 

77 Hallsberg 

78 Degerfors 

79 Karlskoga 

80 Karlskoga 

81 Karlskoga 

82 Laxå 

83 Örebro 

84 Örebro 

85 Örebro 

86 Örebro 

87 Örebro 

88 Örebro 

89 Örebro 

90 Örebro 

91 Örebro 

92 Örebro 

93 Kumla 

94 Kumla 

95 Kumla 

96 Askersund 

97 Askersund 

98 Lindesberg 

99 Lindesberg 

100 Lindesberg 

101 Nora 

102 Nora 

103 Hällefors 

104 Ljusnarsberg 

105 Regionstyrelsen 

106 Regionstyrelsen 

107 Regionstyrelsen 

108 Regionstyrelsen 

109 Regionstyrelsen 

110 Regionstyrelsen 

111 Regionstyrelsen 

112 Regionstyrelsen 

113 Regionstyrelsen 
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Valberedningens förslag till 
mötespresidium 
 

 

Ordförande för mötet 

Valberedningen föreslår fullmäktige 

 

att välja Thomas Andersson till ordförande för mötet 

 

Sekreterare för mötet 

Valberedningen föreslår fullmäktige 

 

att välja Jenni Claesson till sekreterare för mötet 
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Förslag till mötesordning 
 
 

Inför fullmäktige har delegaterna, på digitala mötestorg, haft möjlighet att diskutera de frågor 

och förslag som ska upp till beslut på fullmäktiges beslutsmöte. På de digitala mötestorgen 

har delegaterna haft möjlighet att lägga egna yrkanden eller stötta yrkanden som lagts av  

någon annan. Under fullmäktiges beslutsmöte kan inga nya förslag läggas. Tid för debatt på  

mötet ska hållas kort och begränsas till några få minuter per beslutspunkt. 

 

Ledamöterna i fullmäktige har rösträtt och yttranderätt under beslutsmötet.  

Omröstning kommer i första hand att ske med omvänd acklamation, dvs om man håller med 

så säger man ingenting. Sluten omröstning kan begäras vid val.  

 

 

Regionstyrelsen föreslår fullmäktige 

 

att fastställa mötesordningen. 
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2022 års verksamhet och 
ekonomi 
 
 

Godkännande Regionstyrelsens berättelse och resultaträkning för 2022  

 

Regionstyrelsen föreslår fullmäktige  

 

att  godkänna Regionstyrelsens berättelse för 2022 och 

lägga dem till handlingarna.  

 

 

Fastställande av resultaträkning för 2022 

  

 

Revisorerna föreslår fullmäktige  

 

att fastställa resultaträkningen för 2022.  

 

 

Beslut med anledning av vinst eller förlust 

 

Regionstyrelsen föreslår fullmäktige 

 

 att årets resultat 8.329.096 kr fördelas enligt nedan: 

 

Ändamålbestämda medel boinflytande minskas med 156.980 kr 

 

Ändamålsbestämda medel fritidsmedel minskas med 1.189.634 kr 

 

9.675.710 kr överförs till dispositions fond 

 

Beviljande av ansvarsfrihet för regionstyrelsens ledamöter för 2022 års förvaltning       

 

Revisorerna föreslår fullmäktige  

 

att bevilja regionstyrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 

2022 års förvaltning. 
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Beslut om arvoden till  
regionstyrelse, revisorer och 
övriga uppdrag 
 
 

Valberedningen förslag till arvode utgår från 1 inkomstbasbelopp som grund för beräkning. 

Inga övriga ersättningar utgår för möten eller arbetsgrupper inom ramen för uppdrag enligt 

nedan. 

 

Regionstyrelse 

 

Ordförande Regionordförande arvoderas med ett årligt belopp uppgående till 

1,5 gånger inkomstbasbeloppet. Arvodeskostnaderna för  

regionordförande belastas förbundet.  

V ordförande 1 inkomstbaslopp x 30%   22 290 kr 

 

Ledamöter  1 inkomstbaslopp x 15%   11 145 kr 

 

Revisorer 

Ordinarie  1 inkomstbasbelopp x15%    11 145 kr 

Ersättare  1 inkomstbasbelopp x 1,5%/dag     1115 kr 

  Halvdagsarv. = dagarvode x 0,6     669 kr  

Övriga uppdrag 

Arvoden för uppdrag som inte faller inom ramen för ovanstående samt arvoden för  

förtroendevalda som inte har fast arvode fastställs av regionstyrelsen för varje aktivitet med  

vägledning av ovanstående beräkningsmodell. 

 

Regionstyrelsen föreslår: 

- Att regionfullmäktige fastställer arvoden enligt valberedningens förslag 
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Beslut om arvoden till  
valberedning 
 
 

Regionstyrelsen förslår i enlighet med valberedningens förslag till arvodesberäkning för  

regionstyrelse och revisorer att samma beräkningsmodell används för arvoden till  

valberedningen och föreslår därför enligt nedan: 

 

 

Valberedning 

Sammankallande 1 inkomstbasbelopp x 15%  11 145 kr 

Ledamöter  1 inkomstbasbelopp x 10%  7 430 kr 

 

 

 

 

 

Regionstyrelsen föreslår: 

- Att regionfullmäktige fastställer arvoden enligt regionstyrelsens förslag 
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Antal ledamöter och  
ersättare i regionstyrelsen 
 

Valberedningen föreslår fullmäktige  

 

att  fastställa antalet ordinarie ledamöter i regionstyrelsen 

till nio.  

att inte välja några ersättare till regionstyrelsen.  
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Valberedningens förslag 
 

 

 

 

Ordförande Region Mitt för 2 år 

 

Helena Frisk, Karlskoga   omval   57 år 

 

Inga övriga nominerade 

 

Ordinarie ledamöter för två år 

 

Marianne Svensson, Karlskoga  omval  73 år 

Eva Sten, Örebro   omval  60 år 

Pekka Ovaska, Falun   omval  75 år 

Mats Gustafsson, Karlstad   omval  72 år 

 

Inga övriga nominerade 

 

Styrelseledamöter valda till 2024 

Anders Hördin, Katrineholm  ledamot  75 år 

Annika Hentilä, Nora   ledamot  49 år 

Katharina Sjöström, Mora   ledamot  50 år 

Thomas Berglund, Kumla   ledamot  57 år 

 

Revisor för 2 år 

Ann-Mari Wulfstrand-Byhlin, Örebro  omval  71 år 

 

Revisorsuppleant för 2 år 

Göran Stiglert, Karlstad   omval  74 år 

 

Revisor vald till 2024 

Bengt Wentzel, Örebro     71 år 

 

 

 

 

 

 

 

Valberedningen:  

Peter Nordin, Thomas Wahlström, Eva Trulsen, Anders Brandt, Åke Johansson  
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Val av valberedning 
 

Enligt tidigare beslut har höstfullmäktige utsett en nomineringskommitté som har i uppdrag 

att lägga ett förslag till valberedning.  

Arbetet har letts av sammankallande Bo Fremén, Ludvika.  

 

Nomineringskommittén föreslår fullmäktige  

 

att fastställa antalet ledamöter i valberedningen till fem.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Nominerade för två år  

(samtliga omval)   

Peter Nordin, Malung 

Sammankal-

lande ledamot 74 år 

Anders Brandt, Strängnäs ledamot 74 år 

Åke Johansson, Eskilstuna ledamot 65 år 

   

Inga övriga nomineringar   

   

   

Valda till 2024   

 

Eva Trulsen, Karlskoga ledamot 57 år 

Thomas Wahlström, Katrineholm ledamot 62 år 

 

   

   

   



 
 

12 

 

Motioner 
 

 
Motion 1:                                                                                              
Deltagarförteckning vid kurser och konferenser 
 

Vi har från vår förening deltagit i flera utbildningar/konferenser under 2022 och även under  

tidigare år anordnade av regionen. Vi har då konstaterat att trots tidigare påpekande det oftast  

saknas deltagarförteckning på vilka som kommer att närvara. Det kan ju vara så att man på ett  

eller annat sätt kan och vill samåka om inte hela vägen i bil så kanske till tågstation eller  

busstation.  

 

Vi yrkar på 

  

att           vid alla kurser och konferenser som anordnas av regionen det också ska bifogas en delta-

garförteckning.  

 

 

Hyresgästföreningen Katrineholm/Vingåker 

 

 

Regionstyrelsens yttrande över motion 1:                                       
Deltagarförteckning vid kurser och konferenser 

Att delta på regionens anordnade kurser, utbildningar eller konferenser är något som vi i Region-

styrelsen ser med glädje att motionären prioriterar. Frågan som ställs i motionen är varför en     

deltagarförteckning saknas vid kurser och konferenser. Då lagen om GDPR inte ger möjlighet att 

sprida deltagarförteckning med namn, adress eller telefonnummer så kan inte motionen bifallas.  

  

Regionstyrelsen föreslår fullmäktige:   

att avslå motionen 
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Motion 2:                                                                                             
Egen ekonomi i föreningarna 
 

Vad jag förstår skall föreningarna få egen ekonomi under 2023. För att detta ska kunna fungera på 

ett tillfredställande sätt måste föreningarna/ekonomiansvariga och revisorer ha tillgång till de  

dataprogram som fodras för ändamålet, ex excel. Detta är en ekonomifråga för de förtroendevalda. 

Det kan inte vara meningen att förtroendevalda själva ska bekosta dessa program utan den  

kostnaden måste regionen stå för. 

 

 

Med hänvisning till ovanstående yrkar vi på 

 

att  regionen står för kostnaderna som blir vid införandet av egen ekonomi i               

föreningarna. 

 

 

Hyresgästföreningen Katrineholm/Vingåker 

 

 

 

 

Regionstyrelsens yttrande över motion 2:                                      
Egen ekonomi i föreningarna 

 

Det nya systemet med egen ekonomi för lokala Hyresgästföreningar (och på sikt även föreningar) 

är till största delen digital, som motionären påpekar, vilket effektiviserar administrationen.  

Huvudboken i systemet är skapad i Excel och går förstås att använda i Excel, men även med gratis 

så kallade open-office lösningar. Open-office är ett så kallat kontorspaket som även erbjuder  

mailprogram, webbläsare och annat. Detta behövs för den ekonomiska hanteringen, men även för  

Hyresgästföreningens övriga verksamhet. Just huvudboken kan dessutom skrivas ut på papper, 

och sedan fyllas i på “det gamla vanliga” viset - även om man då förlorar en del hjälpmedel.   

Den egna ekonomin innebär inte några andra kostnader för vare sig lokal Hyresgästförening eller 

föreningen.  

 

 

Regionstyrelsen föreslår fullmäktige 

 

att              anse motionen besvarad  
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Motion 3:                                                                                            
Handling för identifiering 
 

Till Region Mitts årsmöten 2016 och 2018 skrev vi motioner om att förtroendevalda på          

kommunnivå skulle kunna få en enkel id-handling och fick avslag på båda motionerna.  

Nu ändrar vi vårt förslag till en enkel handling/kort. Vi tycker att det vore på sin plats att  

förtroendevalda kan ha  någon slags handling/kort som visar att vi representerar  

Hyresgästföreningen då vi ska värvar nya medlemmar och även rekrytera fler förtroendevalda. 

Denna handling/kort skall vara personlig och återlämnas om den förtroendevalda avsäger sig sitt 

uppdrag. I dagens samhälle där allt fler lever i otrygghet även i sin bostad vågar många inte öppna 

dörren när någon ringer på även om man har tittöga. 

 

 

Med hänvisning till ovanstående hemställer vi till regionfullmäktige besluta 

 

 

att  regionstyrelsen får i uppdrag att se till att en sådan enkel handling/kort för          

identifiering tas fram till samtliga förtroendevalda. 

 

 

 

Hyresgästföreningen Katrineholm/Vingåker 

 

 

Regionstyrelsens yttrande över motion 3:                                     
Handling för identifiering 
 

 

Motion gällande handling för identifiering har inkommit till regionstyrelsen. Motionären  

hemställer till regionstyrelsen att en enkel handling/kort för identifiering tas fram till samtliga  

förtroendevalda. 

 

Regionstyrelsens svar:  

Regionen har idag ca 700 förtroendevalda. Att ta fram en enklare handling/kort skulle kräva en 

stor administration för att tillse att samtliga förtroendevalda får denna handling/kort, och framför 

allt att se till att handlingarna återlämnas när den förtroendevalda lämnar sitt uppdrag.  

När representanter från hyresgästföreningen är ute och träffar medlemmar och hyresgäster kan de 

använda profilkläder som tydligt visar att de kommer från oss. Varje förening kan ha ett antal  

profiljackor, västar eller till exempel ordensband som är möjliga att låna vid dörrknackning och 

evenemang. Under 2023 kommer alla förtroendevalda att erbjudas en namnskylt som kan  

användas som ett komplement till våra profilkläder och som ytterligare stärker identiteten.  

 

 

Regionstyrelsen föreslår fullmäktige 

 

att         avslå motionen. 

  

att         ge regionstyrelsen i uppdrag att verkställa beslutet om att erbjuda  

samtliga förtroendevalda en namnskylt. 

 

 

 



 
 

15 

 

 

 
Motion 4:                                                                                               
Uppgifter om nya medlemmar 
 
I andan av 51/22, att vi till 2027 skall öka medlemsantalet och bli fler förtroendevalda har  

styrelsen i Hyresgästföreningen Katrineholm/Vingåker tagit beslut om att skicka ut personliga  

välkomstbrev till nya medlemmar. Det är en grannlaga uppgift men som vi tycker också ett sätt att 

komma nya medlemmar lite närmare, bli mer personliga och i förlängningen få fler  

förtroendevalda. För att detta ska fungera måste vi få tillgång till vilka nya medlemmar vi fått i 

föreningen. Vi vet att datalagen GDPR är sträng men vi eftersöker endast namn, adress,  

e-postadress och telefonnummer. Denna information borde kunna komma oss till del per  

automatik från regionkontoret.  

 

Med hänvisning till ovanstående förslår vi 

 

att  regionkontoret en gång i månaden per automatik skickar ut uppgifter på nya       

medlemmar till föreningarna 

 

Hyresgästföreningen Katrineholm/Vingåker 

 

 

 

Regionstyrelsens yttrande över motion 4:                                      
Uppgifter om nya medlemmar 

 

Motion gällande att regionkontoret en gång i månaden per automatik skickar ut uppgifter på nya 

medlemmar till föreningarna. 

 

Regionstyrelsens svar: 

Det är precis som motionären skriver en god idé att hälsa nya medlemmar välkomna, för att       

berätta vad vi gör och kanske få fler att vilja vara aktiva medlemmar eller förtroendevalda.  

 

Det är också som motionären skriver att GDPR (General Data Protection Regulation) kräver 

mycket för att personuppgifter ska kunna delas. GDPR är en förordning som ger ett starkt skydd 

för de registrerade och ett stort ansvar för personuppgiftsansvariga (Hyresgästföreningen). 

 

Syftet måste identifieras och vara tydligt samt vilka uppgifter som krävs för att uppfylla syftet in-

nan personuppgifter kan delas. Dessutom måste medlemslistor hanteras på ett sätt som inte inne-

bär en risk att obehöriga kommer åt informationen. Du som förtroendevald får ansvar för att inga 

obehöriga kommer åt personuppgifterna. När en medlemslista är delad måste den raderas eller 

slängas när syftet med listan är uppfyllt. 

  

Med ovanstående beskrivning vill vi visa på allvaret när vi delar en medlemslista. 

 

Att skicka ut listor med nya medlemmar månadsvis med automatik som motionären föreslår är 

inte möjligt. 
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Motionären beskriver att de vill skicka ut medlemsbrev till nya medlemmar, det är fullt möjligt. 

Föreningen kan skriva breven och låta Hyresgästföreningen ombesörja utskicket, ingen           

medlemslista behöver då delas. 

 

Om man istället vill besöka nya medlemmar ser syftet annorlunda ut och föreningen kan lösa det i 

dialog med Hyresgästföreningen. En medlemslista i pappersform kan skickas till den                

förtroendevalda som ska hantera den med ett svarskuvert som används för att skicka tillbaka den 

för att säkerhetsställa att listan på ett säkert sätt slängs när syftet är uppnått. 

 

Regionstyrelsen hänvisar till hemsidan för mer information: https://www.hyresgastfore-

ningen.se/om-oss/dina-personuppgifter/faq-for-fortroendevalda/  

  

 

Regionstyrelsen föreslår fullmäktige 

 

att              avslå motionen  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.hyresgastforeningen.se/om-oss/dina-personuppgifter/faq-for-fortroendevalda/
https://www.hyresgastforeningen.se/om-oss/dina-personuppgifter/faq-for-fortroendevalda/
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Motion 5:  
Kontakten mellan föreningsstyrelserna och regionstyrelsen 
 
 

Många föreningar känner ett visst avstånd mellan förening och regionstyrelse. Detta borde kunna 

lösas. Vi är fullt på det klara med och tacksamma för att representanter från regionstyrelsen med 

jämna mellanrum gör en turné till de olika länen. Vi tycker att varje förening skulle kunna få     

besök av någon från regionstyrelsen vid något tillfälle. Om inte av annan orsak än att få ett ansikte 

och även information om regionstyrelsens arbete. Vi är också helt införstådda med att alla        

föreningar inte kan bli tillgodosedda per omgående, men en början kan vara nog så viktig. Kanske 

börja hos de föreningar som inte har aktivitet eller har liten aktivitet.  

 

Med hänvisning till ovanstående hemställer vi om 

 

 

att  regionstyrelsen tar i beaktande att göra en turné till föreningarna i regionen.  

 

 

Hyresgästföreningen Katrineholm/Vingåker 

 

 

Regionstyrelsens yttrande över motion 5:                                      
Kontakten mellan föreningsstyrelserna och regionstyrelsen 

 

 

Motion gällande kontakten mellan föreningsstyrelserna och regionstyrelsen har inkommit till reg-

ionstyrelsen. Motionären hemställer till regionstyrelsen att regionstyrelsen tar i beaktande att göra 

en turné till föreningarna i regionen.  

 

Regionstyrelsens svar:  

Regionstyrelsen har genom åren på olika sätt turnerat runt i regionen för att öka kontakten med 

föreningarna. Senast det skedde var hösten 2021. Utöver fysiska möten så genomför                 

regionstyrelsen ett par gånger om året digitala ordförandeträffar där de flesta föreningsordföringar 

brukar delta. Regionstyrelsen har alltid haft ambitionen att vara nära sina föreningar.               

Regionstyrelsen är positiv till tanken på en turné men vill inte låsa fast sig vid just den formen 

som kontaktväg utan ge föreningarna själva en möjlighet att vara delaktiga i på vilket sätt vi bäst 

håller kontakten mellan de olika leden.  

  

Regionstyrelsen föreslår fullmäktige: 

 

att              anse motionen besvarad  

 

att              ge regionstyrelsen i uppdrag, att tillsammans med föreningarna, utforma ett sätt att öka 

kontaktvägarna mellan regionen och dess föreningar.    
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Beslutsuppföljning 
 
Demokratiska former för fullmäktige 

 

På regionens fullmäktigemöte antogs en motion om att utveckla de demokratiska formerna för 

fullmäktige. Regionen tillsatte efter beslutet en arbetsgrupp som har jobbat med att ta fram ett   

antal förslag till förändrigar i syfte att utveckla våra demokratiska former. Regionstyrelsen har nu 

landat i att vi till höstens fullmäktige vill prova ett antal nya metoder som vi hoppas ska bidra till 

att fullmäktigemötet upplevs som ett levande och mer demokratsikt möte.  

 

• Vi vill införa rundabordssamtal där ombuden delas in i grupper efter inriktningar/teman 

och där grupperna ges möjlighet att diskutera motioner/förslag från RS för att på så sätt 

kunna få en större delaktighet bland ombuden.  

 

• Vi vill ge fullmäktige ett större inflytande över utformningen av våra prioriterade        

satsningar.  
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Fastställande av nya  
föreningsområden 
 

 

Att fullmäktige fastställer följande nya föreningsområden, och att dessa föreningsområden börjar 

att gälla omgående: 

 

• Siljansringen med följande kommuner: Mora, Orsa och Rättvik 

• Älvdalen 

• Gagnef-Leksand 

• Borlänge-Säter 

• Gnesta 

• Östra Sörmland med följande kommuner: Nyköping, Trosa och Oxelösund 

 

Att fullmäktige fastställer följande föreningsområden som skall börja att gälla 1 januari 2024: 

 

• Kil 

• Karlstad-Grums-Hammarö
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